
 
Sabro Senior Fitness – Generalforsamlingen d. 26-02-2024 

Referat fra Generalforsamlingen 
   

  Valg af referent 
___Marianne Pagh_________________________________________________                      
1. Valg af dirigent/ordstyrer  
___Hans Thøger Jensen_____________________________________________                      
2. Bestyrelsens beretning for år 2023 (Formand - John Envoldsen) 
      Formand John E kom hele vejen rundt om rigtig mange ting. 
___Formandens beretning blev godkendt – Ingen spørgsmål fra salen._______                      
3. Fremlæggelse af regnskab til godkendelse for år 2023 (Kasserer - Flemming 
Krarup) 
___Kasserer Flemming K. redegjorde fint for året 2023____________________ 
___Regnskabet blev godkendt – Ingen spørgsmål fra salen_________________ 

4. Fremlæggelse af budget for år 2025 til orientering (Flemming Krarup) 
       Flemming K. fremlagde til orientering budget for 2025 – Ser fint ud.______ 
5. Fastsættelse af kontingent for år 2025 (Flemming Krarup - bestyrelsen) 
___Bestyrelsen har besluttet, at kontingent for 2025 er 100,- kr. årligt._______                
6. Indkomne forslag – 2 forslag 
    6a. Forslag om at i stedet for, at have faste træningstider, så skriver man sig 
          på en liste fra gang til gang.  
___Alle fremmødte sagde NEJ_til det forslag. Hvorfor lave om på noget, der__ 
___fungerer.______________________________________________________ 

    6b. Forslag om at der fremover må være 7 på holdene. Der er blevet mere  
          plads efter, at “Datarummet” er inddraget til træningsrum.  
___Forslaget om 7 på holdet blev et NEJ fra de fremmødte.________________ 
___Fortsætter som hidtil med max 6 på holdet. __________________________ 

      Husk max 10 min. på hver_”Station”.__________________ _____________  
7. Valg til bestyrelsen (jf. § 3) 

Valg til bestyrelsen gælder for en periode på 2 år.  
I lige år vælges formand (John Envoldsen og 1 - 2 bestyrelsesmedlemmer 
I ulige år vælges kasserer og 1 bestyrelsesmedlem  
 



 
Revisor og suppleanter er på valg hvert år. 
7a. Formand – John Envoldsen – er villig til genvalg. 

____Genvalgt_____________________________________________________  
7b. 1.st. Suppleant – Pernille Slavensky – er villig til genvalg 

____Genvalgt __________________________________________ 
7c. 2.nd. – Marianne Pagh – er villig til genvalg. 

____Genvalgt __________________________________________  
7d. Revisor – Peter Fredsbo Andersen – er villig til genvalg 

____Genvalgt __________________________________________  
7e. Revisor suppleant – Lotte Staalsen – er villig til genvalg 

____Genvalgt __________________________________________  
8. Eventuelt 
 
8a. Lokalerne: Rengøring og beskidte sko – hilse fra vores frivillige (Inger og Lis)  
       - HUSK nu de skiftesko – drikkeglas og glasflasker  
____Endnu engang blev vi bedt om at huske at skifte sko INDEN vi går ind i __ 
____trænings lokalet. OG INGEN Glas i træningslokalet. __________________                      
8b. Hygiejne – nogle har spurgt ind til afspritning og rengøring af maskinerne. 
____Når vi forlader træningslokalet – lige tørre håndtag m.v. af med en klud_         
____evt. bare med vand på.__________________________________________                      
8c. Vi skal tage stilling til det gamle løbebånd, hvornår, skrot/sælge/forære væk. 

____Arbejder på at få det gl. løbebånd ud – og måske om rokere lidt på de ___ 
___  2 andre løbebånd. ______________________________________________                      
 

8d. Snakke om et foredrag/kursus som Pernille har været på –’Faldforebyggelse’ 
 ___  Det arbejdes der på at få til Folkehuset snarest._____________________ 
 ____Fint kursus sagde Pernille_______________________________________                      
 

8e. Orientering om omrokeringen af alle maskinerne her i januar 2024   
 ____John E. og John P. orienterede om situationerne.____________________                      
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Formandens Beretning: 
 
Allerførst vil jeg præsentere bestyrelsen og vores trænere. 
Formand (mig selv) – Næs ormand (John P) – Kasserer (Flemming) – 1.st. suppleant 
(Pernille) – 2.nd. suppleant (Marianne) 
Trænere 4 stk.: Inge – Pernille – Helle – mig selv 
Og så har vi også vores 2 frivillige Inger og Lis, som gør rent hver søndag, skal vi ikke 
lige give dem en stor hånd, for de gør et stort arbejde. 
Vi er alle Frivillige og der er ingen der får løn for vores arbejde. 
 
Vi endte med 128 medlemmer i 2023 og her i 2024 er lige nu 135 med 2 nye på vej 
 
Normalt har de foregående år, gået s lle og roligt; men 2023 blev et år med meget 
ak vitet. 
 
Februar: Vi fik a oldt Generalforsamling d. 27. februar, den forløb s lle og roligt og 
det blev bevilget at vi købte nyt løbebånd og kigge på en maskine l at træne 
knæ/lår/ho e maskine (de er nu købt og installeret, dog med kri k af hvorfor vi 
skulle have disse maskiner) knæ/ho e maskinen, for at kunne lbyde den l folk 
med disse problemer, endvidere blev der også købt en ryg bøje træner, for at man 
kan træne sin ryg og mavemuskler. 
 
Marts: Det lykkedes os at få en ny person på l at melde sig som Selvtræner 
Instruktør, Helle Bredahl kom på kursus d. 30. marts og er nu uddannet, så vi nu er 4 
Instruktører. TILLYKKE med det. 
 
Maj: Brugt meget d på at få NemId overfly et l MitId –  
Her fik vi også lov l at bruge det nedlagte Data-rum, som nu er renoveret, det endte 
op i en forespørgsel om vi kunne få bevilget et hul i væggen ind l det andet Fitness 
lokale, ansøgning er indsendt; men ansøgningen er nu afslået ”heldigvis”, for med de 



sidste nye episoder, har vi slet ikke brug for det, tror alle har vænnet sig l at gå ind i 
rummet ved siden af. 
 
August: gik med at få indkøbt nye maskiner, Nyt Løbebånd og ryg-bøje maskine og 
så specielt knæ/lår/ho e maskinen gav os nogle problemer, den første bes lling 
kom aldrig, da vi endelig fik den næste leverance, fik John P. og John E. den samlet og 
opsat, here er skulle vi have lavet en brugsanvisning og indkaldt l demonstra on af 
maskinen, l dem der ikke fik en introduk on, sig endelig l hvis du gerne vil have en 
demonstra on.  
 
September: 
Problem med Bank registreringer iflg. Hvidvask loven: Har vi brugt meget d på 
problemet, sagen er at vores daværende bank, Djurslandsbank har indgået en a ale 
med et udenforstående firma, som skal indsamle alle informa onerne, oplysninger 
om alle i bestyrelsen (private og personlige oplysninger, såsom kopi af pas og 
sygesikrings kort, endvidere medlems kartotek, møde indkaldelser/referater inkl. 
Generalforsamlings referater og regnskaber. Det endte så op i at der blev indkaldt l 
bestyrelsesmøde d. 15/9, for at tage s lling l, om vi skulle ski e bank. 
Det endte med at vi valgte at ski e bank l Nordea Bank, det viste sig så at det var 
et stører arbejde; men det lykkedes at få det bragt på plads d. 1. december. 
 
11/9 Vi har også været l møde med Sundheds Enheden Nord, om de kunne få 
nogle mer l at kunne genoptræne personer, som skal genoptrænes af 
Fysioterapeuter her i Sabro, altså personer som kommer fra Sabro, vi var bange for 
at de ville have nogle af vores formiddags mer; men vi fik det ordnet således at de 
får nogle af Husets Fysioterapeuts mer, så vi slap for at afgive mer denne gang; 
men hvis der  kommer mere pres på genoptræningerne ude i frem den, så kan vi 
blive nød l at frigive nogle mer. 
 
November og december: 
Her begyndte der pludselig at komme nye maskiner, dem som stod opbevaret ude 
på gangen, det var nogle som Tilst Fysioterapeuterne havde bes lt (vi tænkte hvor 
skal de stå) – vi fik en a ale med Fysioterapeuterne, om at vi skulle have en snak om 
hvor og hvornår de skulle sæ es op, det skete så ikke i 2023; men her i 2024, da det 
ikke har noget med året 2023, vil jeg tale nærmere om det under  
punktet.  -  8d. Orientering om omrokeringen af alle maskinerne. 



 
Kri k: Der har været megen diskussion om maskinerne har ha  e ersyn sidste år og 
noget kri k af vores opsyn med kommunens maskiner og hvem der servicerer og 
hvordan det gøres, specielt har der været meget diskussion omkring (snescooteren); 
Maskinerne blev e erset i foråret 2023; men desværre blev der ikke sat 
klistermærke med e ersyns dato, på maskinerne – så de er testet og inspiceret. 
Ang. Snescooteren, jeg har været i Tilst Fitness, for at sammenligne deres med vores 
og de opfører sig ens, så jeg formoder at den skal være sådan, det skal siges at vi kan 
ikke lkalde en Service mand l at kigge på maskinerne, det er fysioterapeuten, det 
er kommunen eller plejehjemmet der skal betale. 
 
I tvivl om inds lling af maskiner: Hvis du har problemer med eller glemt hvordan 
man inds ller maskinerne, vil jeg opfordre de personer, der er på samme hold, om at 
hjælpe lidt med at inds lle maskinerne, ellers er man velkommen l at tage fat i en 
af os 4 instruktører, så man kan få genopfrisket brugen af maskinerne, så sig l, så 
finder vi en d, eller tag fat i en af os, hvis vi lige er i lokalet.  
 
Spørgsmål og problemer: Generelt vil jeg sige, hvis man har nogle ng vi i 
(bestyrelsen), skal tage sig af eller ikke gør godt nok, så kom l os med problemerne, 
så vi kan få en snak om problemerne, så vi kan få styr på problemerne, inden de 
vokser sig store. 
 
OG SÅ LIGE en opfordring l at man husker at Nuls lle maskinerne når man er 
færdig med at bruge dem, alle tryklu maskinerne skal sæ es på nul og f.eks. også 
tage vægtskiverne af knæ/ben/ho e bøje maskinen, specielt 10 kg. Loddet – og der 
er også nogle der spænder de her inds llingshåndtag, som sidder på cyklerne og 
andre steder, det er ikke alle mennesker der har de mange fingerkræ er l at løsne 
dem. 
 
 
 
De e var mine ord for bestyrelses året 2023 
 


